



二零一七年至一八年度學校通訊第三十七號
2017-2018/School Circular no.37

敬啟者：

To the Parents/ Guardians

中六級補課安排
Arrangements of F.6 Tutorials

鑑於中學文憑試將近，學校希望為有需要的學生提供補課以溫故知新，補課將於一月十五日(星期一)至一月二十二日(星期一)進行，共 6 天。老師會按照個別有需要的學生安排補課，學生須於報名後出席相關補課。

To further enhance F.6 students' performance in the approaching HKDSE, a series of extra tutorial lessons from 15th January (Monday) to 22nd January (Monday) totalling 6 days, has been arranged. Teachers will, according to the needs of students, arrange the tutorial lessons. Students need to attend the lessons after they have signed up for them.

若不參與全部或部份補課，請家長向班主任提交家長信列明原因及科目，以便本組辦理和作紀錄之用。

Students who choose not to sign up for some or all of the tutorial lessons need to submit a parents' letter to the class teacher, outlining the reasons and subjects concerned, for the committee to proceed with the application and keep the relevant record.

請家長簽妥回條後，囑咐學生於一月十一日交回班主任。

Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on 11th January, 2018.

此致

貴家長/監護人

Thank you for your kind attention.

二零一八年一月八日

8th January, 2018

教務組啟
Academic Committee

回條
Reply Slip



有關學校通訊第三十七號「中六級補課安排」事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters enlisted in the School Circular no.37 "Arrangements of F.6 Tutorials".

此覆

保良局何蔭棠中學教務組

To the Academic Committee,

Po Leung Kuk Celine Ho Yam Tong College

學生姓名：_____

Student's name

班 別：_____ ()

Class

家長/監護人簽署：_____

Signature of Parent/ Guardian

二零一八年 月 日

Date: _____



PO LEUNG KUK CELINE HO YAM TONG COLLEGE

保良局何蔭棠中學

176 Po Kong Village Road, School Village, Wong Tai Sin, Kowloon.

九龍黃大仙蒲崗村道176號學校村

Tel: 2626 9930

Fax: 2626 9339

二零一七年至一八年度學校通訊第三十七號

2017-2018/School Circular no.37

中六級補課時間表(15.1.2018 – 22.1.2018)

日期	時間 班別	6A	6B	6C	6D	6E
星期一	15:30-16:45	C	PHY	B	BAFS	C
	16:45-18:00	C	CM	PHY	EC	C
星期二	15:30-16:45	E	C	C	E	E
	16:45-18:00	E	C	C	E	E
星期三	15:30-16:45	M				
	16:45-18:00					
星期四	15:30-16:45	ICT/EC	E	E	C	ICT/EC
	16:45-18:00	BAFS/B	E	E	C	BAFS/CL
星期五	15:30-16:45	LS	BAFS/ICT	CM	G/ICT	LS
	16:45-18:00	ICT/EC/CM	LS	LS	LS	ICT/EC/CH